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Canvis a l'equip de govern, parlem amb l'ex-
regidor Francisco Garcia Lorenzana .... 
Francisco Garcia Lorenzana, ex-primer tinent d'Alcalde i ex-regidor 
d'urbanisnrie i joventut, és Ilicenciat en historia contemporània. El Sr. 
Francisco Garcia Lorenzana ha fet una tasca durant aquest any i mig molt 
valorada per la gent del seu entorn, de la gent que ha acompanyat en el seu 
carni per la política. 

Paco Lorenzana, com el coneixen 
en ràmbit de I'Ajuntament treballava 
anteriorment en el mon editorial i el 
passat més de julio! va rebre una oferta 
de treball a "Circulo de Lectores" per 
incorporar-se al departament literari. 
• avant d 'aquesta oferta el Sr. 
Lorenzana va decidir deixar 
I 'Ajuntament per dedicar-se 
exclusivament a la seva nova tasca. 

Roquerols- Com ha estât 
l'experiència a I'Ajuntament de la 
Roca? 

Francisco- L 'exper iència en 
general ha estât molt bona, és un tipus 
de feina que jo desconeixia i realment 
ha estât una tasca d'organització, 
d'administració molt intéressant. Per 
altra banda quan vaig entrar, la situació 
era molt dolenta i ha estât un any en el 
que ens hem dedicat a reestructurar 
un Ajuntament que patia una gran 
manca d'organització. 

R- Durant aquest temps suposem 
que dona temps de fer moites 
reiacions, quina vaioració fas de ia 
convivència amb tot ei personal de 
i'Ajuntament? 

F- La convivència ha estât molt 

bona i hem de tenir en comte 
que som tres grups politics 
amb coincidències en els 
programes électorals i en les 
coses que s'han de fer al 
municipi i això ha permès un 
consens en la presa de 
moites decisions. Tenir una 
coalició de govern no és el 
mateix que governar en 
solitari i això implica un major 
diàleg, una cosa molt 
important en democràcia. 

R- Durant el temps que 
has estât, s'han aconseguit 
objectius a ies regidories 
que has portât? 

F- Aquest primer any ha 
estât un any difícil ja que el 
primer object iu era 

moderni tzar l 'administració de 
I'Ajuntament. A nivell de la tasca 
d'urbanisme estic bastant satisfet de la 
feina que s'ha fet, hem rénovât els 
serveis tècnics, canviant l'arquitecte 
municipal i créant unes comissions 
tècniques. També hem réduit el temps 
de tramitació dels expedients, hem fet 
una bona política per aconseguir 
subvencions per asfaltat de carrers i 
hem començat a crear una biblioteca 
de projectes que no existía i persuposat 
estic molt content de que finalment tiri 
endavant el tema de Can Massaguer. 

R- i en quan a ia t inència 
d'aicaldia? 

F- Bé en aquest sentit, jo tenia 
dedicado exclusiva aquí al Ajuntament 
i la meva tasca ha esta principalment i 
amb la gran ajuda del Sr. secretan, la 
de reordenarels serveis administratius, 
dotar-los de infraestructura informàtica, 
revisant les formes de funcionament 
peroptimitzar els résultats. Jo em penso 
que la gent mateixa que treballa a 
l'administració ha sabut apreciar la feina 
que hem fet de reestructuració. 

R- Amb quins probiemes has 

topat? 
F-Las principals dificultats han 

vingut de el sistema que hem heretat 
de I'antic equip de govern i un altre 
problema és que el municipi de la Roca 
del Vallès està situât en el limit de 
l'àrea metropolitana de la ciutat de 
Barcelona i rep moites pressions 
urbanístiques, que s'han de moderar, 
refrenar i això representa una gran 
feina per els serveis administratius de 
I'Ajuntament. 

La Roca es troba ara en un moment 
délicat ja que és un municipi petit amb 
expectatives de creixement i una 
infrastructura de l'administració local 
molt feble per poder invertir en obres 
públiques (queson molt necessàhes),a 

Ha estât un any en el 
que ens hem dedicat a 

reestructurar un 
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una gran manca 
d'organització 

causa d'un deute molt elevat que no 
correspon amb unainversió urbanística 
anterior. 

R- Per úitim explica algún re-
cord especial d'aquest pas per 
i'Ajuntament. 

F- Bé un record positiu alhora que 
negatiu és el del moviment de Solidarität 
que va existir en la mort del Dr. Roma 
Planes. Tinc el record trist de la mort en 
sí d'un company i amic i el gratificant 
record de la reacció de institucions i 
persones particulars que ens van ajudar 
a tirar endavant i ha superar aquest 
mal capítol. 

Pep Navarro 
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